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Til stede: 19 boliger, 21 personer, Glenn Barkly fra kundeøkonomi i KAB, Lars Simon-

sen og Charlotte Konstantin-Hansen fra SØB og Torben Tingstrup fra hoved-

bestyrelsen i SØB. 

 

1. Velkomst og valg af dirigent 

 

Lars Alstrup bød velkommen og præsenterede bestyrelsen samt gæster. Kissy Tornsberg 

blev foreslået og valg til dirigent, som konstaterede, at mødet var lovligt indkaldt og be-

slutningsdygtigt. 

 

Endvidere oplyste Kissy, at punkt 6.b. forslag om ny husorden udgår. 

 

2. Valg af stemmeudvalg og referent 

 

Stemmeudvalg: Lars, Lene og Mona 

Referent: Charlotte 

 

3. Fremlæggelse og godkendelse af beretning fra bestyrelsen 

 

Der var spørgsmål og svar til: 

 

• TDC vil føre fibernet gratis frem til boligerne, tilslutningspris afhænger af den udbyder 

man vælger.  

• Byggeregnskab for badeværelserne skal efter godkendelse af revisor og hovedbesty-

relsen ikke godkendes af afdelingsmødet. 

• Et eventuelt overskud fra byggeregnskabet indreguleres i budget for 2024 

• I opfordres kraftigt til at indsende klage over de beboere, som placerer erhvervsaffald 

og storskrald samt forkert sortering i molokkerne. Husk at I kan tilmelde jer afhentning 

af storskrald på Egedal Kommunes hjemmeside under ”mit storskrald”. Det er ikke de 

blå mænds opgave at finde ”synderne”. 

• Videoovervågning er en længere proces at opsætte 

• Tidligere dagsordener og bilag kan forespørges efter på hovedkontoret 

Herefter blev beretningen enstemmigt godkendt. 

 

4. Fremlæggelse af regnskab for 2021 

 

Glenn fremlagde regnskabet og gennemgik i korte træk afgivelser på udgifter og indtæg-

ter. Regnskabet udviser et underskud på 305.313 kr., som primært skyldes den negative 

rente og større omkostninger til renholdelse. 

 

Der var spørgsmål og svar til offentlige og fælles udgifter, målerpasning og fordelings-

nøgle til de blå mænd. 
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Herefter blev regnskabet taget til efterretning 

 

5. Fremlæggelse og godkendelse af driftsbudget for 2023 som et rammebudget 

 

Glenn gennemgik budgettet i hovedtræk. Budgettet balancerer og udløser derfor ingen 

huslejestigning. 

 

Der var spørgsmål og svar til: 

 

• Pris på forsikring er steget 

• Udgiften til nye stier er dækket af henlæggelserne (4 mio. kr.) 

• For ikke at få en lejestigning er puljen på henlæggelser nedsat med 500.000 kr. 

• Badeværelsessagen er ikke helt afsluttet endnu, men hvis der kommer overskud, skal 

det lovmæssigt sendes tilbage til långiver; selskabets dispositionsfond. Det vil kunne 

ses i budget 2024 

Herefter blev budgettet enstemmigt godkendt. 

 

6. Indkomne forslag 

 

a. Forslag om frisbee 

 

Der opstod en mindre debat om placering, brug fra andre afdelinger samt hvem der 

står for reparation. 

 

Forslaget blev nedstemt med 6 stemmer for, 30 imod og 2 blanke. 

 

b. Forslag om ny husorden 

 

Punktet udgik. 

 

c. Forslag om chiplåse på molokkerne 

 

God idé, pris er indhentet på 120.000 kr. 

 

Forslaget blev nedstemt med 6 stemmer for og 38 imod. 

 

Forslag om indhegning til hunde 

 

Pris blev oplyst til 1.750 kr. pr. løbende meter hegn. Der opstod en mindre snak for og 

imod. 

 

Forslaget blev nedstemt med 10 stemmer for, 2 blanke og 26 imod. 
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d. Forslag om nyt klokkeslæt for afdelingsmødet 

 

Der opstod en mindre snak for og imod. Lars oplyste, at flere tidspunkter de senere år 

ikke har været afgørende for antallet af deltagere. 

 

Forslaget blev nedstemt med 10 stemmer for, 2 blanke og 26 imod. 

 

e. Forslag om solceller på tagene på tagene og/eller i haverne 

 

Efter en mindre snak om placering og større på solceller blev forslaget trukket mod, at 

bestyrelsen arbejder videre med projektet. 

 

f. Forslag om hæk – hegn 

 

Der opstod en mindre debat om emnet. Der var spørgsmål og svar til: 

 

• Der bliver brugt alle de midler vi har til udskiftninger årligt, men kontakt ejendomskon-

toret, hvis I mener jeres hæk trænger til udskiftning. 

• Komposithegn er dyrere end hække, men kontakt afdelingsbestyrelsen med prisover-

slag, hvis I ønsker sådant et hegn, pt. er der ingen midler hertil. 

• Budgettet for 2023 er lukket, men I kan tage det op til næste års afdelingsmøde med 

forslag om at afsætte flere midler hertil. 

• Der kan ikke optages lån til hegn og hække 

• Husk at søge om nyt hegn, hvis I selv vil ændre fra hæk til hegn 

Forslag blev herefter trukket mod, at afdelingsbestyrelsen arbejder videre med udkast 

til udskiftningsplan. 

Herefter var der 5 min. pause. 

 

7. Valg af formand 

 
Kissy Tornsberg blev indstillet og valgt til ny formand for en 2-årig periode. 
 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 

Da Kissy udtræder som medlem valgtes Lars Alstrup for en 1-årig periode. 

 

Lene Schandorph og Jimmy Petersen blev begge genvalgt for en 2-årig periode. 
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9. Valg af suppleanter 

 

Jeanett Petersen blev genvalgt som 1. suppleant og Søren El-Kheloufi blev valgt som 2. 

suppleant. 

 

10. Indstilling af kandidater til valg i hovedbestyrelsen 

 

Lars Alstrup blev indstillet til organisationsbestyrelsen. 

 

11. Valg af 2 repræsentantskabsmedlemmer 

 

Lars Alstrup og Lene Schandorph blev valgt til repræsentantskabet. 

 

12. Eventuelt 

 

Der var spørgsmål og svar til: 

 

• Emhætter med kulfilter 

• Opfordring til at spare på lyset i afdelingen  

• Sanktionsmuligheder for manglende hækkeklipning  

• Kontakt ejendomskontoret ved problemer med vandet, der er for længe om at blive 

varmt og for højt vandforbrug ved toiletskyld 

• Fejl- og mangelgennemgang af badeværelserne er udført af entreprenør, men kontakt 

ejendomskontoret, hvis I har problemer med f.eks. ventilator, skyl til toilet, varmt vand 

mv. 

 

Herefter sluttede mødet og dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

 

Formand og dirigent 

  

____________________ 

Kissy Tornsberg 


